

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	49 敬拜主	會眾
Praise	Majesty and Power	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	撒母耳記上 2:27-30, 35	會眾
Scripture	I Samuel 2:27-30, 35	Congregation
唱 詩	399 藉我賜恩福 Make Me a Blessing	會眾
Praise	117 以馬內利 Emmanuel	Congregation
獻 樂		元杰弟兄
Offertory		Brother Jie Yuan
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	事主務要忠心	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	270 當轉眼仰望耶穌	會眾
Praise	Turn Your Eyes Upon Jesus	Congregation
奉 獻		Mansi, Matthew
Offertory		Jack, Betty
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年11月27日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主 Adult	福音：劉再生牧師 基要神學：魏忠友執事 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄 Pastor Joshua Ong		
領會 Liturgist	Brother Joshua Liu	幼幼 Toddler	Sandy, Alan
翻譯 Interpreter		兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 元杰弟兄	午餐 Lunch	錢鷹姊妹 呂曉莉姊妹 王苑姊妹
招待 Usher	Chernlys & Johnsons		
Power Point	Luoman Huang	12/2(五)團契	魏忠友執事
音控 Audio	Vincent Ho	Friday Snack	王苑姊妹、呂曉莉姊妹
司獻 Offertory	Mansi, Matthew Jack, Betty		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有Mrs. Travis(夏敏姊妹婆婆)，王美惠姊妹令婿初次參加主日崇拜，並有張明薇姊妹的令兄、表兄，以及湯重蔭姊妹勉力參加崇拜，感謝主。感謝任美羅師母蒞會獻詩並指導詩班，使我會眾受益良多。
3. 午餐後為周玉蘭姊妹新生兒Chris祝賀滿月，請參加。
4. 週三(11/30)禱告會在教會舉行，請參加。
5. 週五(12/2)團契聚會為「幸福家庭與婚姻」座談會，請參加。
6. 下主日(12/4)為慕拉第海外宣教奉獻主日。
7. 12/11(主日)公告下年度聖工預算提案。12/18(主日)馬槽奉獻主日，全數用作支付建堂貸款；成主時間召開堂議會審決明年預算(成主暫停)。12/24(六)6:00PM 聖誕燭光崇拜(無報佳音)。12/31(六)6:00PM 年終感恩禱告會暨愛筵(無跨年禱告會)。元/22(主日，農曆除夕)4:00PM 獻堂感恩禮拜。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——王鴻傳道、王美惠姊妹家、古柏恩執事家、任偉良執事家、任俊壠姊妹家。
9. 建堂工程仍未竟全功——庭院植被、照壁、無障礙空間、水電、影音、遮陽亭、兒童室外活動區等，請代禱。
10. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體——湯重蔭姊妹康復；吳文正執事健康。* 遠行肢體——吳文正執事伉儷、楊基生弟兄伉儷、邵勇弟兄闔家；杜一平姊妹在西安；葉衛平弟兄在香港；董秀珍姊妹在中國；古柏恩執事伉儷在宣教工場。* 在外地學子——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Mrs. Travis (Sis. Min Jia's mother-in-law), Sis. June Wang's son-in-law came to worship with us for the first time, also Sis. Jennie Chang's bother, cousin and Sis. Janet Tang had attended worship as well, thank the Lord and may He bless them. We appreciate Ms. Mira Im's offertory and lecture to the choir.
3. After lunch, we will bless Chris, Sis. Jojo's son, as he is now a month old, please join us.
4. Wednesday (11/30) prayer meeting will be held at church, please attend.
5. Friday (12/2) fellowship will be "Happy Family and Marriage"

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年十一月二十七日 November 27th, 2011

- seminar, please attend.
- Next Sunday (12/4) will be Lottie Moon International Mission Offering Sunday.
 - The events of the end of the year: 12/11 (Sun), propose budget of 2012. 12/18, Manger Offering Sunday, dedicate for building loan; the Congregational Conference will be held during Sunday School hour (no adults SS). 12/24 (Sat) 6:00PM, Christmas Candle Light Service (no caroling). 12/31 (Sat) 6:00PM, New Year Eve prayer meeting with potluck (no midnight praying). 1/22/12 (Sun) 4:00PM, New Building Dedication Ceremony Worship.
 - Please pray for five families this week: Pastor Joshua Ong and family; Sis. June Wang and Family; Deacon Dennis Krueger and family; Deacon alan Yam and family; Sis. Jenny Steen and family.
 - Building project unfinished work: landscaping, street sign, ADA, AV, pavilion and play ground, please pray for it.
 - Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: Sis. Janet Tang's recovery; Deacon Ernest Wu's health. * Those who are traveling — Deacon & Mrs. Ernest Wu, Bro. & Mrs. Chisheng Yang, Bro. Yong Shao's family in vacation trip. Sis. Yiping Du in Xian; Bro. David Yip in HK; Sis. Xiuzhen Dong in China; Dennis and Mary Krueger in mission field. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, and Scott.

上週統計 Last Week's Statistics (2011年11月20日)

主日崇拜 Sunday Worship	103人	姊妹會 Women Group	----人
禱告會 Prayer Meeting	11人	週五團契 Friday Fellowship	----人
奉獻 General Offering	2867.00;	Building	370.00; Love 2700.00

下週事奉表 Next Week's Services (2011年12月4日)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主 Adult	福音：劉再生牧師 基要神學：魏忠友執事 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	幼幼 Toddler	Sandy, Alan
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	午餐 Lunch	Potluck
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Betty Tong	12/9(五)團契	錢鷹姊妹
招待 Usher	吳文正 湯衍萃 羅鷺生 林怡	Friday Snack	湯衍萃姊妹 錢鷹姊妹
Power Point	Mansi Huang		
音控 Audio	邵勇弟兄		
司獻 Offertory	Daniel Liu, Steven Cecilia, Luoman		



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

6135 Holiday Lane
 North Richland Hills
 TX 76180
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com